

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME LXXIX**1928****NUMÉROS 1, 2, 3 et 4**

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 1801. — Norvège et Union des Républiques soviétistes socialistes :	
Convention relative à la protection réciproque des droits de propriété industrielle, avec protocole final. Signés à Moscou, le 24 février 1928	9
N° 1802. — Autriche et Hongrie :	
Deuxième avenant au traité de commerce conclu à Budapest, le 8 février 1922. Signé à Vienne, le 14 juin 1928	17
N° 1803. — Bulgarie et Estonie :	
Echange de notes comportant un arrangement commercial provisoire. Sofia, le 11 février 1928	43
N° 1804. — France et Italie :	
Convention sur le régime douanier des soies et soieries, signée à Paris, le 26 janvier 1927, et échange de notes y relatif de la même date	49
N° 1805. — Allemagne et France :	
Convention modifiant les modalités de perception du prélèvement sur la valeur des impor- tations allemandes en France, avec annexe. Signée à Paris, le 16 mars 1928	121
N° 1806. — Allemagne, Belgique, France et Italie :	
Convention internationale en vue de l'établissement de règles uniformes pour la recon- naissance réciproque des poinçons officiels d'épreuves des armes à feu et règlement y annexé. Signée à Bruxelles, le 15 juillet 1914	133

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME LXXIX

1928

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 1801. — Norway and Union of Soviet Socialist Republics :	
Convention concerning the reciprocal Protection of Industrial Property Rights, with Final Protocol. Signed at Moscow, February 24, 1928	9
No. 1802. — Austria and Hungary :	
Second Additional Agreement to the Commercial Treaty concluded at Budapest, February 8, 1922. Signed at Vienna, June 14, 1928	17
No. 1803. — Bulgaria and Estonia :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Commercial Arrangement. Sofia, February 11, 1928	43
No. 1804. — France and Italy :	
Agreement relating to the Customs Régime applicable to Silks and Silk Goods, signed at Paris, January 26, 1927, and Exchange of Notes relating thereto of the same Date.	49
No. 1805. — Germany and France :	
Convention modifying the Methods of collecting the Levy on the Value of German Imports into France with Annex. Signed at Paris, March 16, 1928	121
No. 1806. — Germany, Belgium, France and Italy :	
International Convention regarding the Establishment of Uniform Regulations for the reciprocal Recognition of Official Proof Marks on Fire-Arms, and Regulations annexed thereto. Signed at Brussels, July 15, 1914	133

	Pages
N° 1807. — Pays-Bas et Suède :	
Traité de conciliation. Signé à La Haye, le 21 mai 1927	147
N° 1808. — Colombie et Saint-Siège :	
Convention concernant les missions. Signée à Bogota, le 5 mai 1928	157
N° 1809. — Allemagne, Danemark, Ville Libre de Dantzig, Estonie, Finlande, Lettonie, Lituanie, Pologne et Suède :	
Convention géodésique baltique. Signée à Helsinki (Helsingfors), le 31 décembre 1925 ...	167
N° 1810. — Allemagne et Italie :	
Convention concernant la navigation aérienne, avec protocole additionnel. Signés à Berlin, le 20 mai 1927	179
N° 1811. — Allemagne et Espagne :	
Convention générale concernant la navigation aérienne. Signée à Madrid, le 9 décembre 1927	203
N° 1812. — Allemagne et Mexique :	
Avenant à l'Arrangement du 16 mars 1925, relatif au règlement des indemnités à accorder aux ressortissants allemands pour dommages subis à l'occasion des troubles révolutionnaires au Mexique. Signé à Mexico, le 20 décembre 1927	229
N° 1813. — Allemagne et Etats-Unis d'Amérique :	
Echange de notes comportant un accord concernant l'échange direct de renseignements entre les services chargés du contrôle du trafic des stupéfiants. Berlin, les 24 décembre 1927 et 14 février 1928	235
N° 1814. — Allemagne et Suisse :	
Convention concernant l'assurance-chômage des travailleurs des régions frontalières. Signée à Berne, le 4 février 1928.	241
N° 1815. — Allemagne et France :	
Arrangement au sujet des échanges commerciaux du territoire du Bassin de la Sarre avec le territoire douanier allemand, et protocole de signature, signés à Paris, le 23 février 1928, et échange de notes de la même date	247
N° 1816. — Allemagne et Autriche :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif à l'égalité de traitement des ressortissants des deux pays en ce qui concerne l'assistance aux chômeurs et en cas de crise. Vienne, le 29 février 1928	405

	Pages
No. 1807. — Sweden and the Netherlands :	
Conciliation Treaty. Signed at The Hague, May 21, 1927	147
No. 1808. — Colombia and the Holy See :	
Convention regarding Missions. Signed at Bogota, May 5, 1928	157
No. 1809. — Germany, Denmark, Free City of Danzig, Estonia, Finland, Latvia, Lithuania, Poland and Sweden :	
Baltic Geodetic Convention. Signed at Helsinki (Helsingfors), December 31, 1925 ...	167
No. 1810. — Germany and Italy :	
Convention relating to Aerial Navigation, with Additional Protocol. Signed at Berlin, May 20, 1927	179
No. 1811. — Germany and Spain :	
General Convention relating to Air Navigation. Signed at Madrid, December 9, 1927 ...	203
No. 1812. — Germany and Mexico :	
Supplementary Agreement to the Arrangement of March 16, 1925, relating to the Compensation to be granted to German Nationals for Damage suffered on the occasion of the Revolutionary Disturbances in Mexico. Signed at Mexico, December 20, 1927	229
No. 1813. — Germany and United States of America :	
Exchange of Notes constituting an Agreement regarding the direct Exchange of Information between the Services in charge of the Control of the Traffic in Narcotic Drugs. Berlin, December 24, 1927, and February 14, 1928	235
No. 1814. — Germany and Switzerland :	
Agreement regarding Unemployment Insurance of Workers in Frontier Districts. Signed at Berne, February 4, 1928	241
No. 1815. — Germany and France :	
Agreement regarding Commercial Exchanges between the Saar Basin Territory and the German Customs Territory, with Protocol of Signature, signed at Paris, February 23, 1928, and Exchange of Notes of the same Date	247
No. 1816. — Germany and Austria :	
Exchange of Notes constituting an Agreement regarding Equality of Treatment for the Nationals of the two Countries as regards Assistance in Unemployment and Assistance in case of Crisis. Vienna, February 29, 1928	405